
19-2024 D66 vragen vragenuurtje over werkzaamheden Lichtenvoordsestraatweg 26 juni 

2024 

 

 

Onlangs zijn de werkzaamheden aan de Lichtenvoordsestraatweg begonnen, als gevolg 

hiervan is er logischerwijs veel verkeer door andere omliggende straten. De D66 fractie heeft 

hierover de volgende vragen. 

 

1) Bewoners van omliggende straten hebben ons laten weten dat ze niet persoonlijk zijn 

geïnformeerd. Recent zijn deze bewoners wel per brief geïnformeerd door de provincie 

over werkzaamheden aan de ringweg.  

a) Waarom heeft het college ervoor gekozen om geen brief naar omliggende 

straten te sturen? 

b) Wat is het communicatiebeleid voor dergelijke situaties? 

 

 

Antwoord raadsvergadering 24 juni 2024 

a. Vanaf de Ringweg is de Lichtenvoordsestraatweg niet afgezet, waardoor er doorgaand verkeer 
door omliggende straten rijdt. Waarom is de Lichtenvoordsestraatweg niet al bij de rotonde 
afgezet voor doorgaand verkeer? De fractie van D66 heeft vragen gesteld  over werkzaamheden 
Lichtenvoordesestraatweg. Deze vragen zijn d.m.v. raadsmededeling 99-2024 beantwoord.  
De heer Hollema: Waarom kunnen direct betrokkenen niet direct geïnformeerd worden? 
Wethouder Groters zegt dat het standaard is dat alle aanwonenden een brief krijgen en dat er 
een artikel in Aalten Actueel wordt geplaatst voor de rest van de inwoners. Deze standaard is ook 
hier uitgevoerd.  
De heer Hollema: Zouden we direct aanwonenden kunnen vervangen door direct betrokkenen? 
Wie heeft de meeste overlast? Een aantal straten eromheen hebben nu misschien wel meer 
overlast dan de direct aanwonenden.  
Wethouder Groters: Er zijn heel veel gebruikers en dan wordt het lastig om iedereen te 
informeren. Dan is het einde een beetje zoek. We willen het behouden tot aanwonenden en 
Aalten Actueel.  

 

 

 


